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Avizovaným príchodom mechanicko-bio-
logickej úpravy odpadov (komunálny od-
pad je po vývoze roztriedený podľa špecifík 
a možností jeho ďalšieho spracovania) boli 
spoločnosti spracujúce odpad nútené pri-
stúpiť k zvyšovaniu cien, ktoré mali pod-
ľa prvých správ z októbra 2024 dosahovať 
skoro dvojnásobnú úroveň súčasnej ceny. 
Obec sa na túto zmenu postupne pripravo-
vala a plánovala začať verejné obstarávanie 
pre výber najvhodnejšieho dodávateľa slu-
žieb spojených s vývozom a spracovaním 
odpadov s najnižšou cenou a na čo naj-
dlhšiu dobu. Touto témou sa zaoberali aj 
starostovia obcí Zamaguria na spoločnom 
stretnutí, kde zvažovali aj ponuku košickej 
spoločnosti, ktorá by za istých podmienok 
vedela poskytovať služby v našom regióne. 
V jej ponuke však nebolo komplexné rieše-
nie vývozu odpadu. Zvrat nastal v momen-
te, kedy bol nástup mechanicko-biologic-
kej úpravy odložený o dva roky. Pôvodná 
cena za vývoz odpadov bude teda v obci 
navýšená len o infláciu, nárast minimálnej 
mzdy a nárast sadzby DPH. Cena lístka sa 
teda mení zo 7,50 € na 10,00 € za lístok 
teda z 22,50 € na 30,00 € na občana na rok. 
Obec je zo zákona povinná zabezpečiť, aby 
na výbere poplatkov na odpad nebola stra-
tová a ani zisková. Celá suma je teda vy-
nakladaná na náklady spojené s vývozom 
a spracovaním odpadov.

Celkový počet obyvateľov: 847
• muži - 420
• ženy - 427

Z toho deti do 18 rokov:
• chlapci - 121
• dievčatá - 106
 
Počet za rok 2024:
• narodených - 14
• úmrtí - 5
• odhlásených - 6
• prisťahovaných - 16
 
Za posledný kvartál roka 2024:
• narodenie - 1 chlapec, 1 dievča
• úmrtie - 0
• prisťahovanie - 3 muži, 1 žena
• odsťahovanie - 1 žena
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Obec sa v roku 2025 opäť pokúsi oživiť 
tradíciu futbalu. Starosta obce v tejto veci 
začal organizovať tréningy pre dorasten-
cov a mužov, ktorí by mohli v prípade zá-
ujmu obec reprezentovať už v jesennom 
štarte novej ligovej sezóny dospelých. 
Aktuálne navštevuje tréningy približne 15 
mladých futbalistov. Tréningy sa konajú 
v telocvični ZŠ Sp. Hanušovce počas sobôt 
o 17:00-19:00 hod. Novinkou je aj otvorenie 
priestorov pod javiskom kultúrneho domu, 
kde sa vďaka nadšencom fitness a kultu-
ristiky zriadila provizórna posilňovňa. Za-
riadenie si zadovážili návštevníci priestoru.

Starosta obce, jeden poslanec a zopár za-
mestnancov obce aj veriacich farnosti sa 
18. decembra rozlúčili s kňazom Eugenom 
Ďubekom, ktorý v obci v minulosti pôso-
bil. V sobotu, 14. decembra 2024, zomrel 
vo veku 67 rokov a v 39. roku kňazstva. 
Zádušná svätá omša, spojená s pohrebný-
mi obradmi, sa konala vo farskom kostole 
v Oravskej Polhore. Po obradoch bolo telo 
zosnulého pochované na miestnom cinto-
ríne. Starosta obce: ,,Pán farár Ďubek musel 
z našej obce odísť za náročných okolností. Mrzí 
ma to najmä pre jeho veľkodušnosť, vrúcnosť 
a obrovskú ochotu deliť sa s nami. Keďže bol 
zároveň muzikantom, rozhodol sa zrekonštru-
ovať organ vo farskom kostole a z vlastných pe-
ňazí do renovácie vložil najmenej dvadsaťtisíc 
eur. Chcem sa poďakovať farníkom obce, že mu 
túto štedrosť vedeli symbolicky opätovať v štá-
diu liečby a tiež podieľaním sa na nákladoch 
na pohreb. Som však veľmi sklamaný z našej 
účasti na jeho pohrebe. Chápem, že nemô-
žeme ísť všetci, že bol pracovný deň a máme 
rôzne zdravotné a napr. predvianočné dôvody. 
Nečakal som však, že v autobuse ostane toľko 
voľných miest… Potrebujeme sa viac angažo-
vať, spájať a vkladať spoločne do vecí. Všetkých 
chcem o to poprosiť. Na zamagurské pomery 
sme veľká dedina a malo by to byť viac vidieť. 
Pánovi farárovi za mnoho vďačíme, najmä 
z duchovného hľadiska. Nech odpočíva v po-
koji.”

Zákon, ktorý obmedzuje používanie pyro-
techniky a jej dostupnosť, pomohol k zní-
ženiu ohlučujúcich výbuchov a citeľné to 
bolo tento rok aj v Matiašovciach. Marián 
Štefaňák: ,,Chcem sa poďakovať všetkým na-
šim občanom, ktorí rešpektovali zákaz využí-
vania vybraných kategórií hlučnej pyrotechni-
ky. Zaznamenal som mnoho konštatovaní od 
obyvateľov obce o tom, že toho bolo tento rok 
o poznanie menej, z čoho boli viacerí obyva-
telia potešení.” Starosta obce vníma pokles 
používania pyrotechniky ako prospeš-
ný vzhľadom k starším a chorým, deťom, 
zvieratám a životnému prostrediu. Situácia 
podľa jeho slov stále nie je ideálna, ale me-
dziročný pokles hodnotí ako sľubný trend. 

Za rok 2023 boli odberateľom vystave-
né faktúry za dodanie pitnej vody v sume 
3.137,67 € o množstve 3.894,98 m3. V roku 
2024 boli odberateľom vystavené fak-
túry vo výške 2.989,62 € za odobratých 
3.632,76 m3 pitnej vody. Starosta obce: ,,Vo 
väčšine prípadov, podľa faktúr, je výrazne vi-
dieť, že väčšina odberateľov po namontovaní 
vodomerov platí menej, teda šetria pitnú vodu, 
ako bola pre ich odberné miesto stanovená 
paušálna hodnota za vodné v minulosti, ale 
v niektorých prípadoch občania platia omnoho 
viac, nakoľko majú vyššiu spotrebu, ako bolo 
fixnou sadzbou rátané.”
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Náš DHZ má 17 členov. Hlavnou náplňou 
našej práce je zásah pri požiaroch a ži-
velných pohromách v obci Matiašovce 
a v Zamagurí. Venujeme sa aj organizova-
niu kultúrnych a spoločenských podujatí. 
Vytvárame rôzne športové súťaže a ukážky 
pre deti z materskej a základnej školy.

Dňa 11.1.2025 sa konala výročná členská 
schôdza. Počas nej predseda odovzdal na-
šim členom stužky za vernosť a prepoži-
čiavanú hodnosť mladší technik-technik. 
Zhrnuli sme naše aktivity, pomoci či zá-
chrany majetku za rok 2024. Naši členovia 
sa zúčastnili taktického cvičenia v Spišskej 
Belej, ktoré bolo zamerané na vyprostenie 
postihnutej osoby z vozidla, podanie prvej 
pomoci a zabezpečenie vozidla proti vzni-
ku požiaru, druhé cvičenie bolo zamerané 
na vyhľadávanie osôb v lesnom teréne za 
pomoci kynológov a ich psov a ostatných 
dobrovoľných hasičských zborov v okre-
se. Tretie cvičenie bolo v susednej obci Sp. 
Hanušovce, ktoré bolo zamerané  na zruč-
nosť ovládania hasiacej techniky z vozidla 
Iveco Daily  a na zručnosti hasenia požiaru. 
Tieto cvičenia nám dali značné skúsenosti 
a potrebné informácie  na záchranu života 
alebo majetku. Počas celého roka boli naši 

členovia nápomocní aj našim občanom, 
obci či našej farnosti. Dovážali sme úžit-
kovú vodu na výstavbu rodinných domov, 
na polievanie kvetov či zeleniny. Dbali sme 
tiež na čistotu našich ulíc, žľabov a prie-
pustov popod cesty. Počas týchto aktivít 
sme používali hasiacu techniku  Škoda 
RTO-706. V roku 2024 boli privolaní naši 
členovia na výjazd ku požiaru rodinného 
domu na ulici Potok – vznietenie komí-
na a dvakrát k tej istej chate na ulici Pod 
lesom. Týmto zároveň žiadame, aby ste 
dodržiavali bezpečnosť vo svojich domoch 
a na otvorených priestranstvách. Každo-
ročne sa členovia zúčastňujú sv. omše - 
nášho patróna  a ochrancu hasičov - sv. 
Floriána, či odpustovej slávnosti. Mladí 
hasiči vzorne trénujú a reprezentujú našu 
obec. Zúčastnili sa 4 súťaží v rámci  náš-
ho kežmarského okresu. Počas celého roka 
naši členovia vykonávajú  povinné kondič-
né jazdy a kontrolujú hasičskú techniku.

Na záver sa chceme poďakovať členom 
DHZ za dobrovoľnú hasičskú činnosť v obci 
Matiašovce, ale aj Mgr. Mariánovi Štefaňá-
kovi za jeho pomoc a podporu hasičom.

4.5.2024 - omša sv. Floriána 3.8.2024 - taktické cvičenie 
Sp. Hanušovce

Povinnosťou obce je návrh zmeny územ-
ného plánu ponúknuť obyvateľom na ve-
rejné prerokovanie, ktoré bolo 16. 10. 2024. 
Starosta obce: ,,V tejto veci som mal pocit, že 
občania dospeli k domnienke, že návrh zme-
ny územného plánu je definitívny a návrh je 
takmer schválený. Práve preto sa deje verej-
né prerokovanie, aby bol občan informovaný 
a príslušným spôsobom mohol vyjadriť dôvod-
né a objektívne námietky a postrehy. To napo-
kon aj urobili. Je to štandardné a obec sa tým, 
za pomoci odbornej asistencie, zaoberá. Obec 
v tejto veci poskytla aj ďalší, druhý termín, dňa 
15. 11. 2024 verejnej schôdze, pretože v našom 
záujme je nielen rozvoj obce, ale aj zohľad-
niť konštruktívne pripomienky obyvateľov 
k zmenám. Niekoľko obyvateľov sa rozhodlo 
dokonca osobne informovať ohľadom navrho-
vaných zmien. Aj to vnímam pozitívne.” Obci 
boli do konca novembra doručené početné 
vyjadrenia občanov, ktoré boli postúpené 
na posúdenie obstarávateľke, teda odbor-
ne spôsobilej osobe pre zmeny územného 
plánu. Zmenu územného plánu a potrebné 
náklady hradia žiadatelia, nie obec. Žiada-
telia zaplatia tento úkon bez ohľadu na to, 
či bude ich žiadostiam vyhovené.

Matiašovce sa zapojili do projektu vzni-
ku Centra zdieľaných služieb. Ide o úrad, 
ktorý má napomôcť malým samosprávam 
realizovať niektoré právne, administratív-
ne, či úradné úkony, prípadne poradenstvo 
na jednom mieste, prostredníctvom zdie-
ľaných priestorov, pracovníkov a kompe-
tencií. Takéto centrum vzniká v Spišskej 
Starej Vsi. Obec vďaka tomuto projektu 
ušetrí citeľné finančné prostriedky, ktoré 
do niektorých úkonov musela investovať 
individuálne. Starosta obce: ,,Pre príklad 
uvediem, že naša obec si platí napríklad služ-
by bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, tzv. 
BOZP. Teraz budeme môcť využívať prítomnosť 
spoločného zamestnanca a za týchto okolností 
môžu obce ušetriť, pretože sa na tom budeme 
finančne spolupodieľať. Ľudovo povedané - 
poskladáme sa na zamestnanca, ktorý bude 
k dispozícii pre všetky obce. Každá obec nepre-
tržite potrebuje tieto služby a rady, nehovoriac 
o ďalších službách.”

Pripomíname, že občania majú možnosť 
nainštalovať si aplikáciu ODVOZ ODPA-
DU do mobilov, kde po zadaní názvu obce 
a nastaveniu upozornenení, mobil vopred 
ukáže hlásenie, aký druh odpadu bude 
čoskoro vyvážaný. V poslednom kvartáli sa 
z obce vyviezlo 0,76 tony elektroodpadu. 

Byť dobrovoľným hasičom si vyžaduje odvahu, disciplínu a hlavne solidaritu.

Odborný spracovateľ všeobecno záväzných 
nariadení pre obec, na základe svojich skú-
seností v mnohých obciach na Slovensku, 
konštatoval, že dane z nehnuteľností v na-
šej obci patria podľa jeho prehľadu a skú-
seností medzi najnižšie. Platí to aj napriek 
úpravám, ku ktorým dochádza aj novom 
roku. Obec zároveň, ako prvá v regióne, 
opierajúc sa o príslušný zákon, zavádza 
VZN o poplatku za rozvoj. Aj v tomto prípa-
de obec uplatní iba minimálne zákonné sa-
dzby. Starosta obce, Mgr. Marián Štefaňák: 
,,Ide o novinku, ktorá sa dotkne tých, ktorí plá-
nujú výstavbu v našom katastri. Povedzme, že 
ak si niekto zaumieni postaviť chalupu, ktorá 
má podlažie o ploche napríklad 100 m2, zaplatí 
jednorázový poplatok 120€. Suma je vypočíta-
ná na základe obcou schválenej sadzby, zákon-
ného odpočtu nezdaňovaných metrov štvor-
cových a násobením zdanených štvorcových 
metrov. Týka sa to iba nových stavieb, ktoré 
majú vydané právoplatné stavebné povolenie.” 
Takto nadobudnuté prostriedky musí obec 
vynaložiť iba na verejnoprospešný účel, 
súvisiaci s rozvojom obce.

Na základe stretnutí s mnohými starostami 
širšieho regiónu a ich skúseností je možné 
v obci v tejto oblasti navrhnúť inšpiratívnu 
zmenu, ktorá by mohla priniesť prospech 
pre poskytovateľov ubytovania.
Cieľom je motivovať všetkých poskytova-
teľov ubytovania k tomu, aby nahlasovali 
skutočné a kompletné počty ubytovaných 
osôb a aby boli takéto poplatky uhradené 
v plnej výške. Novinkou by mohol byť sys-
tém, kedy by ubytovateľ mohol požiadať 
obec o dotáciu do výšky 50% z dane, ktorú 
zaplatil samospráve na ubytovaní. Získanú 
sumu by mal následne vynaložiť na zve-
ľadenie svojho ubytovacieho zariadenia, 
prípadne na inú formu, ktorá podporí iba 
cestovný ruch v obci. Starosta obce chce 
v priebehu roka túto vec prerokovať s uby-
tovateľmi. 
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• Spoločné verejné schôdze 
občanov, ktoré boli v minulosti 
usporadúvané pravidelne, 
plánujeme v roku 2025 opäť 
obnoviť. 

• Vďaka kvalitne spracovanému 
poisteniu sa podarilo 
uhradiť opravu rozhlasu 
a osvetlenia z poistného 
plnenia. Rozhodnutie platiť 
takéto poistenie sa ukázalo 
ako efektívne, keďže oprava 
si vyžiadala značné finančné 
prostriedky. 

• 23. októbra sa konalo 
posedenie s dôchodcami, 
pri príležitosti mesiaca úcty 
k starším. Starosta obce srdečne 
ďakuje starším obyvateľom za 
účasť a pozdravuje všetkých, 
ktorí z rôznych, ale najmä 
zdravotných dôvodov, nemohli 
tento čas stráviť spoločne s nimi. 

• 6. novembra sa uskutočnila 
inventúra knižnice. Mnoho 
kníh sme evidovali ako 
nevrátených a niekoľko kusov 
kníh bolo vyradených. Môžeme 
konštatovať, že sa inventúru 
podarilo úspešne dokončiť. 
Obec sa opäť zapojí do žiadostí 
o získanie prostriedkov na 
nákup nových kníh. 

• Obec podala žiadosť 
o dotáciu na výstavbu 
inkluzívneho detského ihriska. 
Vyhlasovateľom výzvy je 
Ministerstvo práce, sociálnych 
vecí a rodiny SR. V prípade 
schválenia projektu by bolo 
nové ihrisko realizované v areáli 
materskej školy.

• Obec rozbieha štyri verejné 
obstarávania. Konkrétne ide 
o kanalizáciu, stavebný dozor 
kanalizácie, rekonštrukciu 
parkovísk pri cintorínoch a na 
nákup techniky. V tomto by mali 
byť v obci realizované projekty 
za viac ako pol milióna eur 
v priebehu roka 2025. 

• Vianočný stromček v obci 
bol zabezpečený vďaka 
Lesopôdohospodárskemu 
pozemkovému spoločenstvu 
Matiašovce, za čo im patrí naša 
vďaka. Stromčeky v kostole, 
obecnom úrade a komunitnom 
centre pomohol zabezpečiť p. 
Igor Semančík - ďakujeme!

28. novembra sa uskutočnila NOC VONKU, ktorá sa vďaka zapojeniu občianskeho zdru-
ženia PO STOPÁCH GORALA konala aj v našej obci. Iniciátorom podujatia v Zamagurí je 
kultúrne centrum RAMAGU ATELIÉR Spišská Stará Ves. Noc vonku je osvetovo-mobi-
lizačné podujatie. Jeho cieľom je upozorniť na zhoršujúcu sa situáciu ľudí bez domova 
a ľudí žijúcich v rôznych formách extrémnej chudoby. Ide o podujatie celoslovenského 
rozmeru, za ktorým stojí Občianske združenie VAGUS. V našom prípade išlo o symbolic-
kú večernú prechádzku na vyhliadku nad obcou, ktorej súčasťou bol okrem záujemcov aj 
starosta obce Marián Štefaňák a predsedovia občianskych združení PO STOPÁCH GORA-
LA a RAMAGU, Dávid Furcoň a Lukáš Marhefka.
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Dovoľte nám v krátkosti priblížiť, ako ply-
nie čas u nás v materskej škole... Plynie 
naozaj rýchlo. Deti sú veľmi snaživé, ak-
tívne, tvorivé, ale aj šantivé,  aj hašterivé, 
aj rožky im sem tam narastú. 

S láskou sme pripravili program pre star-
kých v mesiaci október, aj darčeky, ktoré 
si, dúfame, vychutnali spolu a užili si tak 
vzácnosť tých chvíľ.  Každé životné obdo-
bie človeka je dôležité, deti potrebujú lás-
ku a múdrosť svojich starých rodičov, tak 
aj starí rodičia potrebujú elán, ktorý deti 
a mladí nosia v sebe. Je to vzájomne pre-
pletené.
Tento rok sa naša materská škola zapojila 
do projektu pre pomoc deťom vysídlencov. 
Do tejto akcie sa zapojili materské školy 
z celého Zamaguria. Ďakujeme všetkým, 

ktorí prispeli. Určite sme deťom vyčarili 
úsmev na tvári 
Veľmi poctivo sme sa pripravovali na prí-
chod Mikuláša a blížiace sa Vianoce. Deti 
usilovne precvičovali program, naozaj bez 
reptania. Tradične, v prvý decembrový týž-
deň, sme piekli medovníky. Bolo ich toľko, 
že sme si pochutnávali dosť dlho.
Kvôli chorobnosti kiahní sme nestihli 
predvianočné oficiálne fotenie. Ale naša 
pani učiteľka Martinka nás prekvapila, aj 
veľmi potešila, keď nám všetkým spravila 
pamiatku na tieto Vianoce.

Na záver vám prajeme, nech Božie po-
žehnanie a radosť zo  života naplní kaž-
dý váš deň, nech vaša rodina nespozná 
v tomto roku súženie, starosti a problémy. 
Vaše príbytky nech navštívi šťastie, láska 

PaedDr. Elena Galovičová,
riaditeľka školy

Kolektív MŠ Matiašovce

 1.  Základná škola v Matiašovciach sa aj 
v tomto školskom roku zapojila do ďal-
šieho ročníka inovatívnej súťaže pre školy 
s názvom Jazykový WocaBee šampionát. 
Súťaž prebiehala pod záštitou Minister-
stva školstva, vedy, výskumu a športu SR 
a súťažilo sa online v aplikácii na učenie 
slovíčok – WocaBee.  Spolu súťažili žia-
ci 1. a  2. stupňa ZŠ i stredoškoláci. Trie-
dy v šampionáte súťažili ako tím. Všetky 
naše ročníky v súťaži dosiahli vynikajúce 
výsledky. V okresnom kole v konkurencii 
52, tried druháci obsadili 6. miesto, prváci 
4., tretiaci 3. a štvrtáci 2. miesto. Títo žiaci 
zároveň obhájili druhé miesto z minulé-
ho roka. Našich druhákov predbehli žiaci 
8. ročníka a prvákov, tretiakov a štvrtákov 
deviataci. Žiaci tretieho a štvrtého ročníka 
postúpili do krajského kola, v ktorom sú-
ťažilo 39 tried. Tretiaci obsadili 19. miesto 
a štvrtáci 9. miesto. Žiakom štvrtákom sa 
podarilo zdolať deviatakov, ktorí v okres-
nom kole získali 1. miesto. A tak Anastázia 
Galovičová, Simona Jendrejčáková, Tomáš 
Lopata, Laura Rušinová a Miriam Rušinová  
sa stali najlepším tímom v krajskom kole, 
ktorý súťažil za okres Kežmarok. Títo žiaci 
spolu s tretiakmi získali za vynikajúce vý-
sledky, ako odmenu od triednej učiteľky,  

posedenie v TULIPUBE a pochutnávali si na 
obľúbenej  pizzi.
 2. V školskom kole PYTAGORIÁDY, ce-
loslovenskej súťaže v matematike, boli 
úspešné riešiteľky Simona Jendrejčáková 
a Laura Rušinová, ktoré nás budú repre-
zentovať v okresnom kole v Kežmarku. 
 3. Pokračovali sme v aktivite „Darček pre 
spolužiaka“.
 4. Uskutočnili sme ďalšie vzdelávanie 
žiakov v školskom projekte Správame sa 
bezpečne. 
 5. Nezabudli sme ani na  vzdelávanie 
v oblasti regionálnej výchovy – Naši slávni 
rodáci. Žiakom sme predstavili insitného 
sochára Miloslava Semančíka.
 6. Predškoláci  si s prvákmi vyskúšali 
ozajstné vyučovanie. Bola to hodina mate-
matiky.
 7. Za kultúrou sme sa vybrali do Spišskej 
Starej Vsi. Navštívili sme ATELIÉR RAMA-
GU. Predstavili nám goralské rozprávky od 
pána Viktora Majerika.

Podrobné informácie s obrazovou prílohou 
nájdete na webovej stránke školy zsmatia-
sovce.edupage.org.

ANJ – úspešní štvrtáci  Stretnutie s Mikulášom

Darček pre spolužiaka Oslava v pizzérii

Obec podala žiadosť o zaradenie Dob-
rovoľného hasičského zboru do ka-
tegórie B. Ide o každoročný proces, 
v ktorom sa hodnotí kvalitatívna 
pripravenosť DHZ. Žiadosti bolo vy-
hovené a v tejto súvislosti sa očakáva 
aj poskytnutie trojtisícovej dotácie na 
činnosť a vybavenie DHZ v roku 2025. 
Ku koncu roka prebehla aj kvantita-
tívna aj kvalitatívna revízia materi-
álno-technického vybavenia hasič-
ského zboru, ktorou bola poverená 
predsedníčka DHZ, Eva Bolcarovi-
čová. Hasičom patrí vďaka za zasa-
hovanie pri požiaroch a havarijných 
situáciách  v obci počas uplynulého 
roka a za ich asistenciu a výpomoc 
pri rôznych aktivitách. Zároveň chce 
obec osloviť občanov k záujmu anga-
žovať sa v hasičskom zbore. Ochota je 
vítaná.

V zrekonštruovanej sále kultúrneho 
domu v Matiašovciach sa uskutočnilo 
koncoročné posedenie zamestnancov 
a živnostníkov spoločnosti Zastrova 
Spišská Stará Ves. Významná spoloč-
nosť nielen v Zamagurí a okrese, ale 
aj širšom regióne, využila priestory 
našej sály vzhľadom na jej veľko-
sť a možnosť usadenia až 240 ľudí. 
Pre účastníkov posedenia bol pri-
pravený zaujímavý program s kape-
lou Verbunk a známym muzikantom 
a zabávačom Ondrejom Kandráčom. 
Vedenie Zastrovy si pochvaľovalo 
priestory z dôvodu, že sa zamestnan-
cov zmestilo na posedenie viac ako po 
minulé roky. 

a zdravie, ktoré vás budú sprevádzať kaž-
dým vaším krokom. 


